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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  21/11/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

        

 

ΘΕΜΑ:  «Παραμένει αναπάντητη η υπ’ αριθμ. 4728/02-03-2021 ερώτηση 

για τις αδειοδοτήσεις ιδιωτικών νηπιαγωγείων» 

 

Αξιότιμη Υπουργέ, 

 

Μετά λύπης και περίσσειας απογοήτευσης,  παρατηρώ ότι η υπ’ αριθμ. 

4728/02-03-2021 ερώτηση μου, ως μέσο κοινοβουλευτικού ελέγχου, που 

αφορούσε την «μη έγκαιρη  ολοκλήρωση αδειοδότησης των ιδιωτικών 

νηπιαγωγείων» παραμένει αναπάντητη σχεδόν οκτώ (8) μήνες από την 

ημερομηνία κατάθεσης της, παραβιάζοντας οποιαδήποτε έννοια 

διοικητικού δικαίου και θίγοντας τον κοινοβουλευτισμό.  

 

Η κατατεθείσα ερώτηση είχε ως εξής:  

«…Σύμφωνα με το άρθρο 44 του σχεδίου νόμου για την εισαγωγή στην 

Τριτοβάθμια Εκπαίδευση, προστασία της ακαδημαϊκής ελευθερίας, 

αναβάθμιση του ακαδημαϊκού περιβάλλοντος και άλλες διατάξεις που 

ψηφίστηκε στις 11 Φεβρουαρίου 2021, θα πρέπει οι γονείς να προβούν στην 

εγγραφή και των δύο ηλικιών που φοιτούν για πρώτη φορά στο νηπιαγωγείο 

από την 01 έως την 20η Μαρτίου  2021 και αφορά τη φοίτηση για το σχολικό 

έτος 2021 - 2022. 

Για να λειτουργήσει μια νέα μονάδα προσχολικής αγωγής – νηπιαγωγείο είτε 

ως ανεξάρτητη δομή είτε ως συστεγαζόμενη με κάποιο βρεφονηπιακό 

σταθμό θα πρέπει ο ΕΟΠΠΕΠ, ο οποίος είναι ο αρμόδιος φορέας 

γνωμοδότησης προς την αντίστοιχη υπηρεσία Ιδιωτικής Εκπαίδευσης του 

ΥΠΑΙΘ, να αποφανθεί για την κτιριακή καταλληλόλητα των εν λόγω 
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μονάδων. Οι αιτήσεις των δομών γίνονται την προηγούμενη σχολική χρονιά 

το διάστημα από 01 Ιανουαρίου μέχρι 31 Μαρτίου και αφορά την έγκριση 

λειτουργίας για την σχολική χρονιά που έρχεται.  

Ο ΕΟΠΠΕΠ αυτή τη στιγμή δεν έχει ολοκληρώσει τη γνωμοδότηση των 

αιτήσεων που έλαβαν μέρος από 01 έως 31 Μαΐου 2020 (δόθηκε δίμηνη 

παράταση κατάθεσης των αιτήσεων λόγω των μέτρων covid-19) και 

αφορούν την αδειοδότηση των δομών που οι γονείς καλούνται εντός λίγων 

ημερών να εγγράψουν τα παιδιά τους. 

Υπενθυμίζεται δε,  ότι έχει ήδη ξεκινήσει η κατάθεση νέων αιτήσεων δομών 

που αφορούν την νέα σχολική χρονιά που έρχεται, δυσχεραίνοντας ακόμα 

περισσότερο το έργο του ΕΟΠΠΕΠ…» 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτάται η Υπουργός: 

1) Ποιος ο λόγος αυτής της αναιτιολόγητης σιωπής του Υπουργείου, που 

θίγει τον κοινοβουλευτισμό και αντιτίθεται στο Διοικητικό Δίκαιο; 

2) Ποιος είναι ο αριθμός των κατατεθειμένων αιτήσεων ανεξάρτητων και 

συστεγαζόμενων νηπιαγωγείων των περιόδων: α) από 01 Ιανουαρίου 

2020 έως 30 Μαΐου 2020  και β) από 01 Ιανουαρίου 2021 έως 30 Μαϊου 

2021; 

3) Σε πόσες από τις άνω αιτήσεις διεκπεραιώθηκε η αδειοδότηση τους 

μετά από επιτόπια αυτοψία των ελεγκτών μηχανικών του ΕΟΠΠΕΠ; 

4) Σε πόσες από τις παραπάνω αιτήσεις διεκπεραιώθηκε η αδειοδότηση 

τους με πληρότητα φακέλου του αιτούμενου, αλλά με εκκρεμή την 

επιτόπια αυτοψία στις δομές από ελεγκτές μηχανικούς του ΕΟΠΠΕΠ; 

5) Υπάρχουν εκκρεμότητες σχετικά με τις πληρωμές των μηχανικών - 

εξωτερικών συνεργατών του ΕΟΠΠΕ,  οι οποίοι κάνουν τους ελέγχους 

και σε περίπτωση ύπαρξης τους, πότε αυτές θα διευθετηθούν; 

6) Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε για να καταλογιστούν τυχόν ευθύνες 

υπαλλήλων των εμπλεκόμενων φορέων για την κατάσταση αυτή; 

7) Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε για την ταχύτατη ολοκλήρωση των    

αιτούμενων αδειοδοτήσεων τόσο της τρέχουσας σχολικής χρονιάς αλλά 

και αυτών που αφορούν την επόμενη σχολική χρονιά, δεδομένης της 

προθεσμίας εγγραφών στα νηπιαγωγεία, η οποία λήγει τέλος Μαρτίου; 

 

                             Ο ερωτών Βουλευτής 

                                       Αντώνιος Μυλωνάκης 

 




